
Referat: Bestyrelsesmøde den 19. marts 2014 hos Helle E. 

Deltagere: Michael Johansen, Lars Quistgaard, Kim Kraglund, Helle Eskesen, Helle Christiansen 

Referent: Helle Christiansen 

Dagsorden (var ikke udarbejdet og rundsendt, men blev lavet undervejs på mødet) 

1. Valg af referent 

2. Ny formand / konstituering af bestyrelsen 

3. Ny gartner 

4. Henvendelse fra beboer på Skæring Egager 

5. Legepladsen 

6. Beskæring 

7. Reparation af revner/huller i vejen 

8. Evt. 

 

Kim Kraglund blev budt velkommen som nyt medlem af bestyrelsen i stedet for Lars Nymand, der afgik som formand på generalforsamlingen den 

26. februar 2014. 

Ad. 1.  Helle C. blev valgt 

Ad. 2   Emnet udsat til næste møde, da ingen i bestyrelsen umiddelbart ønsker formandsposten. Lars Q. vil dog, indtil videre, agere som ”formand” 

ved henvendelse og lign. 

Ad. 3   Vores tidl. gartner Jørgen Pedersen solgte i okt. 2013 sit firma til Aktiv Entreprise ApS, så vi er nu på udkig efter en ny gartner. Lars Q. vil 

kontakte Aktiv Entreprise og Erik Kold Jensen (som pt. rydder sne for os) for at indhente tilbud på vores vedligeholdelse af området. Vi vil gå efter et 

samlet tilbud – dvs. ”sommer” vedligeholdelse, snerydning samt den kommende beskæring af vores hegn, der omkredser området. 

Ad.4   Vi har modtaget en mail fra en beboer på Skæring Egager. Pågældende beboer var blevet pågrebet i at beskære vores hegn på legepladsen 

(uden vores tilladelse). Helle C. besvarer mailen med en orientering til dem om, at vi er i gang med en samlet vedligeholdelsesplan for området, 

hvori området ved legepladsen er indbefattet. 

Ad. 5  Vi skal have fjernet gynger og stativer på legepladsen, da disse efterhånden er nået en sådan forfatning, at de ikke er forsvarlige at benytte. 

Der arrangeres ”Store-fjerne-dag” søndag den 4. maj 2014 kl. 10.00-13.00. Mail til samtlige parceller, om frivillige til projektet, udsendes snarest. 

Ad. 6   Emnet udsættes til næste møde, hvor den tidl. formand Lars N. er inviteret. 

Ad. 7   Der er desværre igen kommet revner og huller i vores vej. Lars Q. vil tage kontakt til asfaltfirma(er) for at høre om priser på reparation. 

Selvom der ikke er afsat penge i budgettet til dette, er der ifølge kasseren penge nok i kassen til dette. 

Ad. 8   Asfalteringen på vejen ved Højbo (som vi skulle betale vores andel af) ligger pt. stille grundet det kommende byggeri på grunden før 

gartneriet. 

Kim (nr. 27) og Michael (nr. 29) undersøger mulighederne for at inddrage stien mod nord, således at de berørte parceller evt. kan tilkøbe ekstra jord 

som tillægges deres nuværende parceller. 

Tidl. formand Lars Nymand inviteres til det næste bestyrelsesmøde, som afholdes den 23. april 2014 hos Michael, således at vi kan få overdraget 

mails, skrivelser, kontaktadresser og lign., som Lars har fået samlet gennem sin lange periode som formand mv. 

     


